
»Če bomo oklevali, nas bo Trst prehitel« 

Sandi Brataševec, odgovoren za prodajo pri avtobusnem prevozniku Avrigo, ocenjuje, da je izgradnja 

potniškega terminala več kot nujna.  

Kako je avtobusni prevoznik Avrigo vpet v pomorski potniški turizem v Kopru?  

»To dejavnost smo že pred nekaj leti prepoznali kot tržno zanimivo, saj se zavedamo, da je Slovenija 

majhna in je zato potrebno prodajati kvaliteto. Iščemo zahtevne stranke in ladjarji to prav gotovo so, 

saj imajo visoke zahteve, kot so denimo uniformirani vozniki avtobusov in povprečna starost 

avtobusa pet let.« 

Ali tudi vi pogrešate sodoben potniški terminal? 

»Vsekakor. Potniški terminal bi bistveno olajšal izvedbo naše dejavnosti. Lokalna skupnost in država 

se morata odločiti, ali si želimo tako vrsto turizma. Sam ocenjujem, da je ta vrsta turizma zelo 

pomembna. Upam in želim si, da bo pomembnost tega posla prepoznalo tudi novo vodstvo Luke 

Koper, saj nas bo v nasprotnem primeru prehitel bližnji Trst, kamor nas že kličejo za posel. Ne smemo 

si več privoščiti oklevanja.« 

Kam turiste večinoma odpeljejo vaši avtobusi? 

»Največ se jih odpravi v prestolnico. Zanimiv je podatek, da smo v lanskem letu opravili približno 800 

prevozov, kar je podobno, kot če bi v Ljubljani vsak vikend pristala dva jumbo jeta. Žal pa se tega 

nekateri premalo zavedajo.« 


